
 

 

 

 

Referat af Generalforsamling 

Torsdag den 1. februar 2024 afholdtes på Restaurant Noli, Østergade 1, Ikast ordinær generalforsamling i 

Klubben Ikast, med følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning    

3. Regnskab pr. 31.01.2024 

4. Behandling af indkomne forslag, herunder forslag fra bestyrelsen 

5. Valg til bestyrelsen   

6. Valg af en én suppleant    

7. Valg af revisor    

8. Fastsættelse af kontingent    

9. Eventuelt    

Ad. 1)  Som dirigent valgtes Stig Chr. Göte, som konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet og 

beslutningsdygtig. 

Ad. 2) Klubbens formand Christian Göte aflagde på vegne bestyrelsen årsberetning. Han gennemgik årets 

mødeaktivitet, og præsenterede bestyrelsens planer for det kommende års aktiviteter, herunder 

for Klubbens 80 års jubilæumsfest i 2024. 

Ad. 3) Klubbens kasserer Steen V. Sørensen gennemgik årsregnskabet 2023/24, som udviste et flot 

overskud på kr. 46.390, og en egenkapital på kr. 155.206. 

Ad. 4) Der var ikke indkommet forslag. 

Ad. 5) Efter tur afgik Steen V. Sørensen og Ole Nielsen, mens Helmuth Lauridsen og Peter Søgaard 

fortsætter endnu et år. Hugo Nielsen og Brian Huus blev nyvalgt til bestyrelsen for en 2-årig 

periode. 

 Trods en ihærdig indsats var det ikke lykkedes at finde en ny formand. Da der heller ikke meldte sig 

en kandidat på generalforsamlingen, tilbød den hidtidige formand at beklæde posten endnu et år. 

Christian Göte fortsætter hermed endnu et år. 

 Alle valg til bestyrelsen skete med generalforsamlingens fulde tilslutning og akklamation. 

Ad. 6) Jesper Christensen blev enstemmigt genvalgt som suppleant for en 2-årig periode, mens Brian 

Basse Jensen fortsætter endnu et år. 

Ad. 7) Lars Schmidt Johansen valgtes enstemmigt for 2 år, mens Niels Jørgen Jørgensen fortsætter i 

endnu et år. 

Ad. 8) Kontingentet for det kommende år blev fastsat til kr. 1.650. 

Ad. 9) Flere medlemmer gav udtryk for et ønske om, at Klubbens økonomi styrkes via et noget højere 

kontingent. Hermed opnås større råderum for bestyrelsens valg af aktiviteter og forplejning. 

Bestyrelsen vil tage dette med i deres overvejelser, dog fortsat med anerkendelse og respekt for, 

at kontingentet skal være overkommeligt for alle. 

Generalforsamlingen blev afsluttet kl. 22. 


